



ALAFCO AVIATION LEASE AND FINANCE CO. KSCP

شركة الأفكو لتمويل شراء وتأجير الطائرات ش.م.ك.ع

السجل التجاري : 80745 - رأس المال : 95,209,348.200 د.ك.

Date: 10/01/2023

CC/ 002 /2023

التاريخ: 2023/01/10

سي سي / 002 / 2020

To: Boursa Kuwait Company K.S.C.P.
Kuwait

السادة / بورصة الكويت
المحترمين،
الكويت
السلام عليكم ورحمة الله وبركاته،

Subject: Material Information Disclosure

Reference to the subject above and the shareholders' approval in the Ordinary General Shareholders' Meeting held on 27 December 2022 to enter into the Assets Sale and Purchase Agreement for the sale of 53 aircraft from the Company's portfolio and a framework agreement to be entered into in respect of the Boeing order book of 20 B737-8MAX Purchase Agreement dated 20 October 2012 (the "OEM Framework Agreement") to novate Boeing order book to Macquarie Airfinance Group Limited and pertaining to Book 10 (Disclosure & Transparency) of the CMA law No. 7 of 2010 regarding the Establishment of the Capital Markets Authority and Regulating Securities Activities and its executive bylaws, attached is the form of material information disclosure.

الموضوع: إفصاح عن معلومات جوهرية

تهدي لكم شركة أفكو لتمويل شراء وتأجير الطائرات أطيب تحياتها.

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه وعطفاً على موافقة مساهمي الشركة في الجمعية العامة العادية المنعقدة بتاريخ 27 ديسمبر 2022 بشأن الموافقة على اتفاقية بيع وشراء الأصول (APA) لبيع 53 طائرة من محفظة الشركة والاتفاقية الاطارية بشأن نقل اتفاقية شراء سجل طلبات الشركة مع بوينغ لـ 20 طائرة من طراز بيوينج -B737-8MAX المؤرخة في 20 اكتوبر 2012 لشركة ماكواري Macquarie Airfinance Group Limited ("الاتفاقية الاطارية بشأن طائرات البوينج")، نرفق لكم نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية وفقاً للكتاب العاشر (الإفصاح والشفافية) من اللائحة التنفيذية للقانون رقم (7) لسنة 2010 بشأن إنشاء هيئة أسواق المال وتنظيم نشاط الأوراق المالية وتعديلاته الصادرة بالقرار رقم (72) لسنة 2015.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،

سليمان أحمد المصنف

أمين سر مجلس الإدارة



نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية
Form of Material Information Disclosure

Date	10/01/2023	2023/01/10	التاريخ
Name of the Company	ALAFCO Aviation Lease and Finance Company K.S.C.P.	شركة الأفكو لتمويل شراء وتأجير الطائرات ش.م.ك.ع	اسم الشركة المدرجة
Disclosure	ALAFCO Aviation Lease and Finance Company (KSCP) ("Company") announces that it has completed the novation of the Boeing order book to Macquarie Airfinance Group Limited by executing the framework agreement in respect of the Boeing order book of 20 B737-8MAX Purchase Agreement dated 20 October 2012. (the "Boeing Framework Agreement")	تعلن شركة الأفكو لتمويل شراء وتأجير الطائرات (ش.م.ك.ع) عن إتمام نقل ملكية اتفاقية شراء سجل طلبات الأفكو مع بوينغ لـ 20 طائرة من طراز بيونج B737-8MAX المؤرخة في 20 أكتوبر 2012 لشركة ماكوارى Macquarie Airfinance Group Limited ("الاتفاقية الإطارية بشأن طائرات البوينج") إلى المشتري.	المعلومة الجوهرية
Financial Impact on the Company's Financial Position	Increase of the cash and cash equivalent by US \$70 million (equivalent to approximately KWD 21.76 million), which will be reflected in the financial statements of the Second quarter of the financial year 2022/2023.	زيادة النقد والنقد المعادل بمبلغ 70 مليون دولار أمريكي (بما يعادل 21.76 مليون دينار كويتي تقريباً) والذي سينعكس في بيانات الربع الثاني من السنة المالية 2023/2022.	أثر المعلومة الجوهرية المركز المالي للشركة



